
Agent Okaki: Mam nadzieję, że Parma skorzysta z wykupu

News - ASRoma.pl

Po kilku nieudanych wypożyczeniach, Stefano Okaka trafił tej zimy do

Parmy. Wychowanek Giallorossich zdobył w dotychczasowych występach

jednego gola. Gialloblu będą mogli skorzystać latem z wykupu połowy

karty gracza, który w zespole Romy nie mógł znaleźć w ostatnich latach

żadnej przestrzeni.

Aby dowiedzieć się czegoś o przyszłości, z agentem gracza, Giampiero Pocettą

skontaktował się portal calciomercato.it:

- Stefano czuje się świetnie w zespole Rossoblu, to idealne środowisko, aby się

rozwijać i polepszać piłkarsko. To jednak obydwa zespoły muszą omówić jego

przyszłość na koniec sezonu. Mam jednakże nadzieję, że Parma, która

zainwestowała wiele w chłopaka będzie celować w wykup połowy karty...

 

Parma to dla Okaki piąty klub, w którym jest na wypożyczeniu. Wcześniej grał w

Modenie, Brescii, Fulham i Bari i tylko pierwszą przygodę może zaliczyć do udanych,

gdy w wieku 18 lat zagrał w 33 meczach Serie B i zdobył 7 goli.
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